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fA [. - - Ryszard Masaiski: Zapytanie / Interpelacja (3 lipca 2017 r) 

\' l._Potożer;ie---;~rnieni kanalizacyjnych wzdłuż ulicy Przyjaźni od śluzy na Kanale 
\ o·, Gliwićki przy- osiedlu Piastów, do mostu na moście na Kanale Gliwickim (stara --_BI1łchownia) miało być zrealizowane w 2016 r. Przedsięwzięcie zostało przesunięte o rok 

to jest na 2017 r, ponieważ spółka Miejskie Wodociągi i Kanalizacja brała udział w 
jakimś konkursie na dofinansowanie nie rozpoczętego zadania inwestycyjnego, zgłaszając 
do udziału w nim wzmiankowany brakujący odcinek kanalizacji. - Z odpowiedzi na fi /,/; k 
interpelację w 30 maja 20 l7r wynika iż w 2016r spółka MWiK nie brała udziału . w 
żadnym konkursie, a przecież przez rzekome wzmiankowane uczestnictwo nie można 
było rozpocząć prac ziemnych. Ten udział trwa od tego roku. 

• W jaki sposób planuje się nadrobić stracony czas, aby zakończyć skanalizowanie 
ulicy Przyjaźni na odcinku do ulicy Tuwima w tym' roku, a dalszy w 20 18r? 

• Kto jest odpowiedzialny za to iż zadanie, które miało być rozpoczęte w 2016r 
wciąż nie jest reali zowane? Kiedy planuje się wyłonić wykonawcę skanalizowania 
ulicy Przyjaźni? 

2. Parking niedaleko biurowca Kędzierzyńsko-Kozielskiego Parku Przemysłowego coraz 
bardziej przypomina parking, niż jest w nim w istocie: betonowe płyty są popękane, a i 
powierzchnia w całości nie jest wykorzystywana. Duży plac stoi praktycznie 
n!ewykorzystany. Aż pr?si, się aby go sensownie zagospodarować . ~roponuję, aby usypać /'--4 r / ) 
kilkunastometrowy kopIec z trasamI zJazdowyrru dla deskorolkówcow I łyżworolkowcow L;:T/I/ r 
latem i saneczkarzy zimą. - Prosiłem w interpelacji z dnia 30 maja 20 17r o informację o 
przybliżonych kosztach wykonania takiego kopca zjazdowego. W odpowiedzi podano 
datę końca umowy dzierżawy przez Izbę Celną wskazanego terenu wyznaczonego na 
dzień 31 marca 2018r. Czyli, że nie ma przeszkód, aby w 20 18r wykonać na tym parkingu 
postulowany kopiec zjazdowy .. 

• Proszę zatem podać przybliżone koszty wykonania kopca zjazdowego. 

3. Po Osiedlu Blachownia krąży plotka o prawdopodobnym wybudowaniu na terenie 
Holdingu Blachownia, a może na Polu Południowym instalacji pod potoczną nazwą 
biogazownia, przetwarzające różne odpady pochodzenia zwierzęcego i roślinnego. 

• 

• 

• 

Proszę o informację , czy jakiś podmiot występował do gminy o 
środowiskową w sprawie wybudowania biogazowni? 

Czy obecne osczyszczaJnie ścieków przetwarzają odpady pochodzenia 
zwierzęcego, roślinnego, innego lub czy podejmują uzyskać stosowne zezwolenia 
w celu ich przetwarzania? 

Proszę o zbadanie składu chemicznego wyczuwalnego w powietrzu smrodb który 
okresowo roznosi się po Osiedlu Blachownia. 


